
                    

 
 

   

 

   

 

Referat brukerutvalg august 2021 
 

 

Tid:  Torsdag 26. august 2021 kl. 11.00 – 14.00 

Sted:   Møterom Auditoriet NGLMS 

Til stede:  Kristen Mathias Hyrve, Tor Bøe, Lars Tressum, Anne Kristine Lyslo, 

Kåre Bakken, Svein Helge Synstnes (virksomhetsleder) og Anette Rudi 
(referent).  

Forfall: Alf Tore Sørhage og Eva Høgberget.   

 

Saks 

nr. 

Saker  Ansvar 

23/21 Godkjenning av innkalling og saksliste  

- Innkalling godkjent  

- Tilleggssak – se saksnr. 30/21  

 

Kristen M. 

Hyrve 

24/21 Godkjenning av referat fra møte 11.03.2021 

- Referatet fra forrige møte godkjent uten merknader. 

 

Kristen M. 

Hyrve 

25/21 
Utarbeide agenda og fordele oppgaver til fellesmøtet 

Brukerutvalget ved SIL anmoder om at møtet utsettes til våren.  

Brukerutvalget ved Valdres har satt av datoen og kommet med 

innspill på saker.  

Det er enighet om at fellesmøtet utsettes til våren, med innspill om 

at Valdres arrangerer møtet. Saker som var tenkt å tas opp sendes 

over til Valdres.  

I stedet inviterer brukerutvalget NGLMS lag og organisasjoner fra 

medlems-kommunene til informasjonsmøte om brukerutvalget, 

25.11.  

Møtet 9.9 utgår. 

Leder, nestleder og referent møtes og utarbeider agenda for 

informasjonsmøtet.  

 

Kristen M. 

Hyrve 

26/21 
Informasjon om implementering av 

tilgjengelighetsprosjektet v/SIL 

SIL, i samarbeid med kommune, utvider dagtilbudet ved NGLMS, 

med to dager i uka. SIL finansierer 2 50 % sykepleierstillinger, de 

har vært med i ansettelsen. Sel kommune er arbeidsgiver. Det 

arbeides med snarlig oppstart av dagpoliklinikken.   

Det vil i utgangspunktet bli kreftbehandling, men mulig også andre 

tilbud. Lege ved SIL er faglig ansvarlig for tjenesten som gis. 

Det er viktig at tilbudet gjøres kjent til befolkningen, slik at de har 

mulighet til å etterspørre tjenestene/be om å få behandlingen på 

Otta. Sykehuset henviser til tilbudet.  

 

Svein Helge 

Synstnes 

27/21 
Gjennomgang av referat fra DUR og kvalitetsutvalg 

- Referat fra forrige DUR møte er ikke sendt ut. Gjennomgang 
Kristen M. 



                    

 
 

   

 

   

 
av sakene ut ifra agendaen.  

- Gjennomgang av referat fra kvalitetsutvalget.  

 

Hyrve 

28/21 
Avklare om representanter kan melde seg ut før nytt valg, og 

oppnevne ny kandidat 

Det står ikke noe om bytte av medlemmer midt i en periode i 

reglementet til brukerutvalget. Brukerutvalget mener det er greit å 

bytte ut medlemmer i løpet av perioden, når en har andre som kan 

gå inn i rollen. Det jobbes med å finne en ordning for å oppnevne 

varamedlemmer. 

  

Kristen M. 

Hyrve/Svein 

Helge Synstnes 

29/21 
Forberedelse nye valg høsten 2021 

Det må gjøres nytt valg av medlem for kommunene Skjåk, Sel, Dovre, 

Lom og Midt-dalen, for 2022.  

 

Medlemmer velges for 2 år om gangen, og en kan maks sitte 6 år på 

rad. Valg av leder og nestleder gjøres på siste møtet i året.  

 

Tina har utarbeidet en oversikt lokale lag og foreninger det kan velges 

representant til brukerutvalget fra. Oversikten legges ved henvendelsen 

som sendes ut til kommunene.  
 

Kristen M 

Hyrve  

30/21 
Evt.:  

-Brukerrepresentant til helsefellesskapet 

Det blir ansatt en koordinator som skal jobbe for å skape godt 

samarbeid mellom kommunehelsetjeneste og spesialisthelsetjeneste, 

der begge skal være likeverdige parter. Det opprettes et fora som består 

av alle kommunalsjefer i regionen, en tillitsvalgt og en 

brukerrepresentant. Det blir 4 møter i året. Hyrve representerer 

brukerutvalget fram til nyvalg i november.  

 

Øvrig informasjon: 

PREVIS: Prosjektet med bruk av bl.a. videobriller stoppet opp da 

"Akuttbilen" ikke ble videreført. Lege Bjørn Steinar Storvik gjenopptar 

prosjekt med bruk av videobriller. Det innebærer å undersøke pasienten 

på stedet og starte aktuell behandling på et tidligere tidspunkt. Brillene 

har vært i sykebil i Vågå og Lom, og ved legevakten NGLMS. Målet 

videre er at det skal være briller i alle sykebiler i regionen og i 

luftambulansen. Det jobbes med å få på plass avtaler rundt dette.  

 

SMILE-prosjekt: Prosjektet omhandler bruk av teknologi i behandling 

av pasienter. F.eks. KOLS. Kolspasienter kan ha utstyr som måler O2 i 

blodet med direktevarsling inn til helsepersonell. Her kan en oppdage 

alvorlige feil på et tidlig tidspunkt. Prosjektet var i gang, men stoppa 

opp pga. Covid. Dette tas opp igjen nå. Det er sendt ut henvendelser til 

kommunene om deltakelse – med svarfrist innen 15.september. 

Prosjektet er i samarbeid med Høgskolen på Gjøvik.  

 

 

Neste møte er torsdag 25.november 2021 – kl. 11.00 – 14.00. 


